
Generalforsamling i KFK 2023-11-29
Afholdt i Bellahøj Svømmestadion

1) Valg af dirigent, referent og 2 stemmetællere.
Dirigent: Thor Frølich
Referent: Mads Prahm
Stemmetællere: Poul Jensen og Theis Auhagen

2) Godkendelse af dagsorden.
Godkendt.

3) Godkendelse af referat af seneste ordinære og ekstraordinære
generalforsamling
Godkendt.

4) Bestyrelsens beretning om foreningens virke i det forløbne år.
Formanden gav en gennemgang af det forløbne år.

- Nye instruktører i dybde og pool
- Nyt format for introkuser (Molchanovs Lap 1)
- Certificering af medlemmer ifbm DSF-træningslejr til Hemmoor
- Forsøgsordning med træningstid om lørdagen.
- Nyligt: Fast træner onsdag og fredag (Anna-Marie Christiansen)
- Gæster og gæstetræninger fra Perledykkerne

5) Gennemgang og godkendelse af det reviderede regnskab for det
forløbne regnskabsår.

- Kassereren gennemgik regnskabet
- Revisoren har godkendt regnskabet, og bemærker at vi måske ikke har betalt for alle

kantvagtbeviser - denne procedure bør revideres.
- Generalforsamlingen godkendte regnskabet

6) Gennemgang og godkendelse af budget for indeværende
regnskabsår, herunder fastsættelse af kontingent for aktive medlemmer
og støttemedlemmer.

- Budget til udstyr blev øget med 2000 kr da der er forsvundet en del udstyr til
pooltræning og muligvis behov for endnu et bøje-setup

- 3 emner blev diskuteret:
a. Hvordan vender vi underskud til overskud? - Mere aktivitet, flere medlemmer.
b. Har vi for mange ikke-betalende medlemmer? - Det blev der ikke konkluderet

på. Der var argumenter både for og imod.
c. Skal vi justere kontingentet? Det blev besluttet ikke at justere kontingentet.

mailto:thor@abekat.net


- Budgettet blev godkendt

7) Valg til bestyrelsen samt af op til 2 bestyrelsessuppleanter.
- Alle bestereylsesmedlemmer er på valg
- Thor genopstiller som formand
- Mads genopstiller som kasserer
- Naja vil gerne være suppleant
- Poul genopstiller
- Jimmy træder ud af bestyrelsen
- Louise har ikke meldt om hun genopstiller som suppleant
- Det blev foreslået at bestyrelsesmedlemmer fremover vælges for 2 år af gangen.

Dette vil kræve en vedtægtsændring.
- Den nye bestyrelse bliver:

- Formand: Thor Frølich
- Kasserer: Mads Prahm
- Medlem: Poul Jensen
- Medlem: Theis Auhagen
- Suppleant: Naya Sophie Rye Jørgensen
- Suppleant: Sara-Elizabeth Jacobsen

8) Valg af revisor.
- Michael Fruergaard Pontoppidan er valgt som revisor

9) Behandling af indkomne forslag.
- Ingen indkomne forslag

10) Aktivitetsplan for det kommende år.
- Introhold i starten af det nye år (Januar) v. Mads og Jeppe
- Faste træninger med Anna
- Nytårkur d. 12. Januar
- Intro-aftener for erfarne v. Poul og Theis
- DM i juni i Herning
- Evt. No Bubbles i starten af det nye år
- Evt. DSF tur til Hemmor i Kr. Himmelfart
- Klubtur til Hemmoor 5.-8. September v. Christina Carlsson med mulighed for

certificering v. Mads (og evt. Jeppe)

11) Eventuelt.
- Kontingentfritagelse

- Trænere er fortsat kontingentfritaget. Dog forudsætter kontingentfritagelsen at
man har minimum 4 træninger på en sæson. Har man mindre end det, betaler
man kontingent, der vil blive opkrævet i slutningen af sæsonen.

- Kantvagtsprogrammer



- Der er et ønske om at stille træningsprogrammer til rådighed for kantvagterne
så de kan hjælpe medlemmerne i gang med et program hvis der ikke er en
træner (ud fra Camilla’s standardprogrammer)

- Michael vil gerne lave nogle standardprogrammer til STA
- Søsterklub Holbæk

- Vi vil gerne give vores gæster fra Holdbæk adgang til Holdsport så vi bedre
kan koordinere gæster til træninger.


